
 
Protokół Nr XXVIII /2008 

z Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 
w dniu 5 grudnia   2008 r. w siedzibie Urzędu Miasta – Gminy Stryków. 

 
W posiedzeniu uczestniczyli: 
radni Rady Miejskiej w Strykowie wg załączonej listy obecności 
przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg załączonej listy obecności 
sołtysi wg załączonej listy obecności 
osoby zaproszone wg listy obecności  
 
Ad. 1. Otwarcie obrad XXVIII Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 
prawomocności obrad. 
 
 Otwarcia sesji o godz. 10.00 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 
Paweł Kasica i po powitaniu wszystkich obecnych na sali oświadczył, iż zgodnie z listą 
obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu 
Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 
decyzji. 
Na sali obrad brak radnego Karola Lenarta , Czesława Polita. 
 
Ad. 2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z wiceprzewodniczących 
Rady Miejskiej w Strykowie. 
 
 Przewodniczący powierzył obowiązki sekretarza obrad wiceprzewodniczącemu RM w 
Strykowie Włodzimierzowi Grochockiemu. 
 
Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 
Proponowany porządek obrad: 
1 .Otwarcie obrad XXVIII Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie prawomocności  
    obrad.  
2.Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących Rady  
   Miejskiej w Strykowie. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
5. Zatwierdzenie protokółu z XXVI Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się w  
    dniu 31 października 2008 r.  
6. Zatwierdzenie protokółu z XXVII Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która  
    odbyła się w dniu 13 listopada 2008 r.  
7. Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami Przewodniczącego Rady Miejskiej  
     w Strykowie i Przewodniczących Komisji Rady Miejskiej. 
8. Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami Burmistrza Miasta – Gminy  
    Stryków.  
9.Podjęcie uchwał w sprawie: 

 a ) zmian w uchwale Nr XX/139/2008 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 29  
         kwietnia 2008 r. w sprawie zaciągnięcia pożyczek długoterminowych i kredytów               
         długoterminowych; 
    b )zmiany budżetu i zmian w budżecie Miasta – Gminy Stryków na rok 2008; 
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 c ) ustalenia Regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i  
        placówkach oświatowych prowadzonych przez gminę Stryków na 2009 rok; 
 d ) zmieniająca uchwałę Nr XXVII/226/2004 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 22  
        września 2004 w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa  
         drogowego; 
 e ) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków Ochotniczych  
         Straży Pożarnych; 
 f  ) zmiany uchwały o przystąpieniu do zmiany miejscowego planu  
         zagospodarowania przestrzennego miasta Strykowa; 
 g ) zmiany ,,Zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy  
         Stryków we wsi Michałówek; 
 h ) zmiany uchwały o przystąpieniu do sporządzenia zmiany ,,Zmiany Studium  
         uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Stryków”  

         i)   zmieniająca uchwałę Nr XXVI/183/2008 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 31  
              października 2008 r. w sprawie ustalenia dziennych stawek opłaty targowej,  
              sposobu poboru tych opłat w drodze inkasa oraz określenia inkasenta i   
              wysokości wynagrodzenia za inkaso ; 
         j) zmieniająca uchwałę Nr XIX/135/2008 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 27  
               marca 2008 r. w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących  
               ustalenia oraz zniesienia urzędowych nazw niektórych miejscowości położonych  
               na terenie Miasta Stryków i Gminy Stryków z mieszkańcami tych miejscowości  
10. Interpelacje i zapytania radnych. 
11. Wolne wnioski i sprawy różne. 
12. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 
13. Zamknięcie obrad. 
 
 Burmistrz M-G Stryków Pan Andrzej Jankowski zgłosił wniosek o wprowadzenie pod 
obrady XXVIII sesji Rady Miejskiej trzech projektów uchwał. 
W imieniu Burmistrza projekty uchwał przedstawiła Sekretarz M-G Stryków Pani Anna 
Sasin: 

• w sprawie wyrażenia opinii do projektu uchwały  Sejmiku  Województwa  
            Łódzkiego w sprawie ograniczenia działalności Wojewódzkiego Szpitala   
            Specjalistycznego im. Marii Skłodowskiej-Curie w Zgierzu ; 

• w sprawie wyrażenia opinii do projektu uchwały  Sejmiku Województwa 
Łódzkiego w sprawie ograniczenia działalności  Wojewódzkiego Szpitala 
Specjalistycznego im. Marii Skłodowskiej -Curie w Zgierzu ; 

• w sprawie przyjęcia ,,Programu współpracy Gminy  
                       Stryków z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami                    
                        prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2009 ; 
 
Przewodniczący przeprowadził głosowanie nad wnioskiem : 13 głosów za  
              0 głosów przeciwnych 
              0  głosów  wstrzymujących się  

 

 

 



3 

Porządek obrad po zmianie : 

1. Otwarcie obrad XXVIII Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 
prawomocności obrad.  

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących Rady 
Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
5. Zatwierdzenie protokółu z XXVI Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła 

się w dniu 31 października 2008 r.  
6. Zatwierdzenie protokółu z XXVII Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w 

Strykowie, która odbyła się w dniu 13 listopada 2008 r.  
7. Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami Przewodniczącego Rady 

Miejskiej w Strykowie i Przewodniczących Komisji Rady Miejskiej. 
8. Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami Burmistrza Miasta – Gminy 

Stryków.  
9.  Podjęcie uchwał w sprawie: 
 a ) zmian w uchwale Nr XX/139/2008 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 29  
         kwietnia 2008 r. w sprawie zaciągnięcia pożyczek długoterminowych i kredytów               
         długoterminowych; 
    b )zmiany budżetu i zmian w budżecie Miasta – Gminy Stryków na rok 2008; 
 c ) ustalenia Regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i  
        placówkach oświatowych prowadzonych przez gminę Stryków na 2009 rok; 
 d ) zmieniająca uchwałę Nr XXVII/226/2004 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 22  
        września 2004 w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa  
         drogowego; 
 e ) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków Ochotniczych  
         Straży Pożarnych; 
 f  ) zmiany uchwały o przystąpieniu do zmiany miejscowego planu  
         zagospodarowania przestrzennego miasta Strykowa; 
 g ) zmiany ,,Zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy  
         Stryków we wsi Michałówek; 
 h ) zmiany uchwały o przystąpieniu do sporządzenia zmiany ,,Zmiany Studium  
         uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Stryków”  

         i)   zmieniająca uchwałę Nr XXVI/183/2008 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 31  
              października 2008 r. w sprawie ustalenia dziennych stawek opłaty targowej,  
              sposobu poboru tych opłat w drodze inkasa oraz określenia inkasenta i wysokości  
              wynagrodzenia za inkaso ; 
         j) zmieniająca uchwałę Nr XIX/135/2008 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 27  
               marca 2008 r. w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących  
               ustalenia oraz zniesienia urzędowych nazw niektórych miejscowości położonych  
               na terenie Miasta Stryków i Gminy Stryków z mieszkańcami tych miejscowości  
        k) w sprawie wyrażenia opinii do projektu uchwały  Sejmiku  Województwa Łódzkiego  
            w sprawie ograniczenia działalności Wojewódzkiego Szpitala  Specjalistycznego im.  
            Marii Skłodowskiej-Curie w Zgierzu ; 
        l) w sprawie wyrażenia opinii do projektu uchwały  Sejmiku  Województwa Łódzkiego   
           w sprawie ograniczenia działalności Wojewódzkiego Szpitala  Specjalistycznego im.  
           Marii Skłodowskiej-Curie w Zgierzu ; 
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       ł) w sprawie przyjęcia ,,Programu współpracy Gminy  Stryków z organizacjami  
           pozarządowymi oraz innymi podmiotami  prowadzącymi działalność pożytku  
           publicznego na rok 2009 ; 

10. Interpelacje i zapytania radnych. 
11. Wolne wnioski i sprawy różne. 
12. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 
13. Zamknięcie obrad. 

    
        Głosowanie nad porządkiem obrad po zmianach :  13 głosów za  
              0 głosów przeciwnych 
              0  głosów  wstrzymujących się 
 
 Ad. 4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
 
 
Przewodniczący RM w Strykowie wnioskował o powołanie Komisji Uchwał i Wniosków  
na XXVIII  sesji R M w Strykowie. 
 
Do Komisji uchwał i Wniosków zostali zgłoszeni następujący radni: 
Radny Wojciech Cichosz – wyraził zgodę  
Radny Grzegorz Kuna – wyraził zgodę 
Radna Anna Ślęzak – wyraziła zgodę 
Radny Witold Śliwkiewicz – wyraził zgodę  
Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków w w/w składzie 
        13 głosów za  
         0 głosów przeciwnych  
         0 głosów wstrzymujących się  
 

 Ad.5  Zatwierdzenie protokółu z XXVI Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która 
odbyła się w dniu 31 października 2008 r.  

 
Przewodniczący Rady Paweł Kasica poinformował , że nie ma wpisów do protokółu, 
zapytał czy są uwagi do protokółu. 
Uwag nie zgłoszono. 
głosowanie nad zatwierdzeniem protokółu z XXVI sesji Rady Miejskiej w Strykowie   
                    13 głosów za  
          0 głosów przeciwnych  
          0 głosów wstrzymujących się  
Protokół z XXVI sesji Rady Miejskiej w Strykowie został zatwierdzony. 

Na salę obrad przybył radny Karol Lenart. 
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 Ad.6 Zatwierdzenie protokółu z XXVII Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w 
Strykowie, która odbyła się w dniu 13 listopada 2008 r. 

 Przewodniczący Rady przeprosił za błąd w proponowanym porządku obrad i 
poinformował , że sesja odbyła się 13 listopada 2008 r. a nie jak zostało podane 12 listopada 
2008 r.  
Przewodniczący Rady Paweł Kasica poinformował, że nie ma wpisów do protokółu, zapytał 
czy są uwagi do protokółu. 
Uwag nie zgłoszono. 
głosowanie nad zatwierdzeniem protokółu z XXVII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w 
Strykowie                  
              13 głosów za  
          0 głosów przeciwnych  
          0 głosów wstrzymujących się  
Radny Karol Lenart nie głosował. 
Protokół z XXVII sesji Rady Miejskiej w Strykowie został zatwierdzony. 

 Ad. 7 Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami Przewodniczącego 
Rady Miejskiej w Strykowie i Przewodniczących Komisji Rady Miejskiej. 

 
Przewodniczący Rady Paweł Kasica poinformował, że: 

• w okresie od ostatniej sesji uczestniczył w pracach Komisji Rolnictwa i bieżących 
pracach Rady oraz w obchodach Święta  Niepodległości Polski w dniu 11 listopada 
2008 r. 

W następnej kolejności Przewodniczący Rady Miejskiej Strykowie odczytał: 
• odpowiedź Rady Miejskiej w Strykowie zn.OR/0050/2008 z dnia 12 listopada 2008 r 

na pismo Urzędu Skarbowego w Głownie z dnia 23.10.2008 r. w sprawie analizy 
oświadczeń majątkowych radnych Rady Miejskiej w Strykowie; 

• pismo Urzędu Skarbowego w Głownie zn.US I 412/542/08/IS z dnia 28.11.2008 r. w 
sprawie wyjaśnienia złożonego przez radnego Andrzeja Pożarlika dotyczącego 
nieścisłości w oświadczeniu majątkowym za rok 2007; 

 Ze względu na fakt , że na dwóch poprzednich sesjach nie było możliwości 
przedstawienia sprawy Stowarzyszenia właścicieli gruntów,  przez które przebiega 
obwodnica DK 14 celem zajęcia stanowiska przez Radę Miejską w tej sprawie 
,Przewodniczący RM w Strykowie odczytał : 

•  pismo z dnia 7.04.2008 r., jakie wpłynęło w tej sprawie od w/w Stowarzyszenia 
(podpisane przez  33 osoby ); 

• stanowisko Komisji Rolnictwa, O.Ś.i P.M. Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 
16.04.2008 r. ; 

• pismo radnego R M w Strykowie p. Mirosława Kucharskiego z dnia 21.04.2008 r.  
• odpowiedź udzieloną  przez  RM w Strykowie w dniu 7.05.2008 r. na pismo 

Stowarzyszenia; 
• pismo radnego R M w Strykowie p. Mirosława Kucharskiego z dnia 12.05.2008 r. 

o ponowne rozpatrzenie wniosku w sprawie wykreślenia obwodnicy południowej 
z planu zagospodarowania miasta Strykowa wraz z załącznikami; 

• opinię radcy prawnego w sprawie wniosku  radnego p. Kucharskiego z dn. 
12.05.2008 r.  
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• odpowiedź RM w Strykowie z dn. 11.06.2008 r. na pismo radnego p. 

Kucharskiego z dn. 12.05.2008 r. o przedłużeniu terminu załatwienia sprawy z dn. 
12.05.2008 r. 

• odpowiedź  RM w Strykowie z dn. 29.07.2008 r. na pismo radnego p. 
Kucharskiego z dn. 12.05.2008 r .treść interpelacji radnego p. Kucharskiego z dn. 
30.09.2008 r.  

• odpowiedź RM w Strykowie z dn. 13.10.2008 r. na interpelację radnego p. 
Kucharskiego z dn. 30.09.2008 r. 

Przewodniczący po przedstawieniu  sprawy dotyczącej wykreślenia obwodnicy 
południowej z planu zagospodarowania przestrzennego m. Strykowa zaprosił do 
dyskusji w tym temacie w punkcie 11 przyjętego porządku obrad. 

Radny Andrzej Pożarli zwrócił się do radcy prawnego o przygotowanie informacji w 
powyższej sprawie od strony prawnej. 
W następnej kolejności przewodniczący stałych komisji RM złożyli informację z przebiegu 
posiedzeń Komisji w okresie między sesjami. 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Spraw Gospodarczych i Mienia Komunalnego RM 
radny Grzegorz Kozłowski poinformował, że Komisja odbyła jedno posiedzenie, na którym 
wydała opinie do projektów uchwał na sesję RM oraz rozpoczęła analizę projektu budżetu M-
G Stryków na rok 2009 w części dochodowej projektu budżetu . 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM radny Grzegorz Kuna poinformował, że 
Komisja odbyła jedno posiedzenie, na którym zapoznała się ze stanem realizacji inwestycji w 
Gminie zaplanowanych na rok 2008. 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Planu Miejscowego RM 
radny Czesław Polit poinformował, że Komisja odbyła jedno posiedzenie, na którym 
omawiała plan zagospodarowania Gminy Stryków i wydała opinie do projektów uchwał na 
bieżącą sesję. 
Przewodniczący Komisji Ładu, Bezpieczeństwa Publicznego i Dróg Publicznych Rady 
Miejskiej Andrzej Pożarli poinformował, że Komisja spotkała się raz, omawiane były 
bieżące sprawy związane z przygotowaniem do zimowego utrzymania dróg na terenie gminy 
Stryków. Komisja na wniosek sołtysa wsi Rokitnica dokonała wizji w terenie w związku z 
budową drogi technicznej dojazdowej do przejazdu gospodarczego. Komisja przedstawiła 
wypracowane wnioski w tej sprawie do Burmistrza M-G Stryków.  
Przewodniczący Komisji Edukacji Publicznej, Kultury, Zdrowia, Sportu, Turystyki i Spraw 
Obywatelskich Rady Miejskiej radny Józef Migdałek poinformował, że Komisja odbyła 
jedno posiedzenie, na którym opiniowała Regulamin wynagradzania nauczycieli oraz inne 
projekty uchwał. Przewodniczący poinformował o : 

• swoim udziale w pracach komisji ds. przydziału stypendiów,  
• naradzie u Burmistrza M-G Stryków w sprawie budowanego boiska ,,Orlik” , 
• udziale w posiedzeniu Społecznej Rady ZOZ w Głownie w dniu 4 grudnia 2008 r. 
• organizowanej Wigilii przed Domem Kultury w Strykowie w dniu 20.12.2008 r.  
• Przewodniczący Komisji przedstawił podziękowanie Polskiego Towarzystwa Do 

Walki z Kalectwem za udzielone wsparcie finansowe ze środków GKRPA w Gminie 
Stryków na rzecz rehabilitacji dzieci niepełnosprawnych; 

 Następnie Przewodniczący Komisji przekazał informację o aktualnej sytuacji szpitala 
w Głownie, która była omawiana na posiedzeniu Społecznej Rady ZOZ i stwierdził, że 
sytuacja szpitala jest bardzo trudna mimo kolejnych działań podejmowanych przez 
Burmistrza m .Głowno i dyrektora szpitala w Głownie. Jednym z głównych tematów 
posiedzenia społecznej rady ZOZ było wygaszenie funkcjonowania  oddziału  
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internistycznego w szpitalu związanego z nie otrzymaniem kontraktu w NFZ na jego 
działalność. Strajk, jaki miał miejsce w szpitalu w ostatnim czasie trwa nadal i nadal  
występują nieporozumienia. Na murach szpitala pojawiły się plakaty, że dyrektor zarabia 
dużo pieniędzy, a pozostały personel nie . W związku z powyższym Burmistrz Brzeski, 
który jest przewodniczącym społecznej rady, ZOZ poprosił, aby przedstawić zarobki w 
poszczególnych grupach zawodowych tj. lekarzy, pielęgniarek itp. Jedno jest pewne, że 
większość pieniędzy, jakie szpital otrzymuje idzie na wynagrodzenia. Okazało się, że 
dysproporcje pomiędzy zarobkiem lekarza, a pielęgniarki są znaczne. Stanowisko 
członków społecznej rady jest jednoznaczne: nie można dopuścić do likwidacji oddziału 
wewnętrznego – bez niego szpital jest jak człowiek bez jednej nogi. Kontynuując 
rozpoczęte już procedury nie można dopuścić do jego likwidacji. Oddział wewnętrzny na 
razie funkcjonuje bez zakontraktowanych środków , kosztem innych oddziałów. Zdaniem 
radnego Migdałka strajk jest skandalem , zwyciężyć powinien w tym wszystkim zdrowy 
rozsądek ,a do tego konieczne jest dobre zarządzanie . 
 
 Ad. 8 Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami Burmistrza Miasta – 
Gminy Stryków.   

 
Burmistrz poinformował o następujących sprawach: 

• Inwestycje – zamykanie inwestycji, które jeszcze trwają, najważniejszą z nich jest 
boisko Orlik, od 6 grudnia będzie kładziona sztuczna nawierzchnia, 15 grudnia teren 
będzie oddany do użytku, otwarcie będzie 19 grudni br.  

• Prowadzone były rozmowy z wykonawca obwodnicy – na temat dróg serwisowych, 
planowanie otwarcie obwodnicy 19-22 grudnia 2008 r.  

• Sprawa przychodów do budżetu – tak jak Burmistrz przewidywał dwa zadania 
dotyczące sprzedaży działek: jedna przy ul. Targowej-Wczasowej i druga w Tymiance 
nie będą wykonane, ponieważ choć zainteresowanie firm było, to wadium nie 
wpłynęło, nie wpłynęła tez żadna oferta, co oznacza, że przetargi się nie odbędą.   

• Odbyła się uroczystość wmurowania kamienia węgielnego pod budowę fabryki 
tektury – PROWELL. 

• Jeśli chodzi o pozyskanie kolejnych inwestorów to kryzys finansowy dotyka również 
naszą gminę, ponieważ zainteresowanie to znacznie zmalało, firmy czekają na to, co 
się będzie działo, nowe podmioty się nie pojawiają.  

• W szkole Podstawowej w Niesułkowie odbyła się olimpiada z wiedzy historycznej i 
sportowej, poziom był bardzo wysoki, olimpiada będzie się odbywać corocznie. 

• Praca bieżąca związana z przygotowaniem kolejnych wniosków dot. pozyskania 
środków pozabudżetowych przeznaczonych do realizacji w 2009 roku. 

• Dziś mija termin ogłoszenia listy rankingowej zadań rządowych dot. budowy dróg, 
wpłynęło 40 wniosków z powiatów oraz 127 wniosków z poszczególnych gmin, pula 
środków do podziału wynosi 31.250 tys. zł, dofinansowanie do jednego zadania 
wynosi 3 miliony złotych, wniosek złożony na zadnie dot. budowy przedszkola 
samorządowego będzie rozpatrzony w miesiącu lutym następnego roku.  

Następnie Pani Bożena Motylińska Zastępca Burmistrza poinformowała i poprosiła o 
przekazanie przez sołtysów informacji BS Stryków, że niektóre miejscowości z terenu naszej 
gminy mogą skorzystać z preferowanych kredytów suszowych. 
Pan Witold Kosmowski Naczelnik Wydz. Promocji zwrócił się do radnych i sołtysów z 
prośbą o zwrot ankiet rozdawanych w miesiącu wrześniu, które to ankiety są potrzebne do 
opracowania strategii rozwoju naszej gminy.  
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Burmistrz zaapelował także o  zwrot ankiet i poinformował, ze strategia jest potrzebna, aby 
ubiegać się o środki pozabudżetowe w danych miejscowościach, to jest materiał wyjściowy. 
Pani Henryka Gawrysiak sołtys wsi Osse podziękowała Burmistrzowi za szybkie ustawienie 
wiaty przystankowej dla dzieci dowożonych do szkół.  
 
  Ad. 9. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 

 a ) zmian w uchwale Nr XX/139/2008 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 29  
         kwietnia 2008 r. w sprawie zaciągnięcia pożyczek długoterminowych i  
         kredytów długoterminowych; 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że przedkładany projekt uchwały posiada 
pozytywną opinię merytorycznej Komisji RM i został przesłany radnym w terminie zgodnym 
ze Statutem. 

   Głosowanie nad projektem uchwał: 15 głosów za 
                                      0 głosów przeciw 
                              0 głosów wstrzymujących się  

 
    b )zmiany budżetu i zmian w budżecie Miasta – Gminy Stryków na rok 2008; 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że przedkładany projekt uchwały 
posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji RM i został przesłany radnym w 
terminie zgodnym ze Statutem.  
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że przedkładany projekt uchwały posiada 
pozytywną opinię merytorycznej Komisji RM i został przesłany radnym w terminie zgodnym 
ze Statutem. 
  

   Głosowanie nad projektem uchwały: 15 głosów za 
                                        0 głosów przeciw 
                                0 głosów wstrzymujących się  

 
 c ) ustalenia Regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i  
        placówkach oświatowych prowadzonych przez gminę Stryków na 2009 rok; 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że przedkładany projekt uchwały posiada 
pozytywną opinię merytorycznej Komisji RM i został przesłany radnym w terminie zgodnym 
ze Statutem. 
Radny Grzegorz Kuna poruszył kwestie dodatków za wychowawstwo i powiedział, że jest 
to bardzo ważny dodatek funkcyjny, bo wychowawca klasy jest związany z wieloma 
działaniami, ale trzeba wziąć pod uwagę to, że są klasy o różnej liczebności, np. od 11 dzieci 
w klasie do 27 dzieci w klasie, radny mówił, ze dodatek ten winien być przeliczany w inny 
sposób, postawił wniosek formalny, aby rozszerzyć widełki dodatku za wychowawstwo od 80 
zł do 170 zł.  
Wiceprzewodniczący Rady Włodzimierz Grochocki powiedział, że w Regulaminie jest 
dodatek motywacyjny od 160 zł do 550 zł, niezależny od funkcyjnego i jest on w gestii 
dyrektora.  
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Następnie głos zabrała Pani Anna Sasin Sekretarz M-G  i powiedziała, że dodatek za 
wychowawstwo jest zróżnicowany od 100 do 150 zł, można go zróżnicować według 
liczebności klasy, poza tym związki zawodowe dyskutowały z nauczycielami i nie widzieli 
przeszkód, co do wysokości tego dodatku.  
 
Burmistrz powiedział, że stopień trudności w wychowawstwie nie koniecznie wiąże się z 
liczebnością klasy. 
Przewodniczący Rady przypomniał, że jeżeli przyjmiemy wniosek to musi być ponowna 
procedura rozmów i uzgodnień ze związkami zawodowymi.  
Radny Józef Migdałek – Przewodniczący Komisji Edukacji, która opiniowała ten projekt 
uchwały powiedział, aby dać upoważnienie  dyrektorom szkół, którzy wiedzą, komu i ile dać, 
przypomniał, że były uzgodnienia ze związkami, dyrektorami i pełnomocnikami, radny 
zaapelował, aby zaufać dyrektorom w tej kwestii.  
 
Radny Wojciech Cichosz zapytał, jakie są zwyżki do stawek starego regulaminu.  
Pani Sekretarz poinformowała: 

• § 3 ust. 3 dodatek motywacyjny: był 100 -550, obecnie jest 160-550 
• § 3 ust 5 dodatek motywacyjny dla dyrektorów: był 70-550, obecnie jest 150-

650 
•  § 3 ust. 6 środki finansowe na dodatek motywacyjny: było 50 zł, obecnie jest 

80 zł 
• § 10 dodatek mieszkaniowy: dla gospodarstwa 1 osobowego był 50 zł, jest 50 

zł; dla gospodarstwa 2 osobowego był 55 zł, jest 60 zł; dla gospodarstwa 3 
osobowego był 70 zł, jest 80 zł; dla gospodarstwa 4 osobowego i więcej było 
80 zł, jest 100 zł. 

• Pani Sekretarz przedstawiła zmiany w złączniku Nr 1 i Nr 2 do projektu 
uchwały.  

 
     Głosowanie nad wnioskiem radnego Kuny: 2 głosy za 
                                11 głosów przeciw 
                                  2 głosy wstrzymujące się  
Radny Kuna zapytał, w jaki sposób liczone jest wynagrodzenie dla nauczycieli za okres 
świąteczny i wakacyjny. 
Kwestie te wyjaśniła Pani Anna Ślęzak i powiedziała, że nauczyciel ma określona pensje 
przez Ministerstwo Edukacji plus dodatek funkcyjny, motywacyjny i wychowawczy. 
Nauczyciel składa podanie do dyrektora, w którym podaje ilość osób w rodzinie, liczy się 
wysługa lat, dodatek wiejski, wynagrodzenie za godziny nadliczbowe liczy się dzieląc 
pensję przez 75. W wakacje i ferie nauczyciel otrzymuje wszystkie dodatki, za godziny 
nadliczbowe, których nie ma, robi się wyciąg średniej i odlicza od pensji, obecnie za 
wycieczkę i tzw. zielone szkoły jest dodatkowa opłata.  
 
Więcej pytań nie zgłoszono.  

 
     Głosowanie nad projektem uchwały: 15 głosów za 
                                  0 głosów przeciw 
                                    0 głosów wstrzymujących się  
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 d ) zmieniająca uchwałę Nr XXVII/226/2004 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 22  
        września 2004 w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa  
         drogowego; 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że przedkładany projekt uchwały posiada 
pozytywną opinię merytorycznej Komisji RM i został przesłany radnym w terminie zgodnym 
ze Statutem. 
Bez dyskusji nad projektem uchwały. 

   Głosowanie nad projektem uchwały: 15 głosów za 
                                       0 głosów przeciw 
                              0 głosów wstrzymujących się  
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e ) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków Ochotniczych  
         Straży Pożarnych; 

 Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że przedkładany projekt uchwały 
posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji RM i został przesłany radnym w terminie 
zgodnym ze Statutem. 
Dyskusja: 
Radny Witold Śliwkiewicz stwierdził, że proponowana stawka 5 zł za udział w szkoleniu 
jest zbyt niska – według radnego powinna być to stawka 7-8 zł tak jak jest to w innych 
gminach. 
Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków odpowiedział , że inne gminy stosują 
jedną stawkę godzinową bez rozgraniczeń za udział w prowadzonych akcjach gaśniczych oraz 
udział w szkoleniach , średnio jest to ok.9-10 zł.. W naszej Gminie uznaliśmy , że udział w 
akcji gaśniczej wymaga więcej wysiłku  niż udział w szkoleniu. Znając stawki  wychodzimy z 
założenia , że powinny być one znacznie  zróżnicowane. 
Radny Witold Śliwkiewicz stwierdził , że nie będzie stawiał wniosku i  burzył 
przygotowanego projektu uchwały w tej sprawie , ale przyjrzy się sprawie i w przyszłym roku 
chyba podniesiemy ta stawkę . 

   Głosowanie nad projektem uchwały     : 14 głosów za 
                                             0 głosów przeciw 
                                     1 głos  wstrzymujący się  

 
 f  ) zmiany uchwały o przystąpieniu do zmiany miejscowego planu  
         zagospodarowania przestrzennego miasta Strykowa; 
 

 Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że przedkładany projekt uchwały 
posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji RM i został przesłany radnym w terminie 
zgodnym ze Statutem. 
Dyskusja: 
Radny Witold Śliwkiewicz stwierdził , że w projekcie uchwały jest odwołanie się do 
załączników .Radny pytał , gdzie są te załączniki ? 
Pan Lech Pach wyjaśnił , że załączniki są w uchwale pierwotnej z 2005 roku i nie ulegają 
zmianie . 

   Głosowanie nad projektem uchwały     : 15 głosów za 
                                             0 głosów przeciw 
                                     0 głosów wstrzymujących się  
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 g ) zmiany ,,Zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy  
         Stryków we wsi Michałówek; 

 Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że przedkładany projekt uchwały 
posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji RM i został przesłany radnym w terminie 
zgodnym ze Statutem oraz postawił wniosek formalny:  
W rozdz. V  § 20 pkt 1  ppkt a, b, c , zapisać 5 % . 
 

    Głosowanie nad wnioskiem: 12 głosów za 
                                     0 głosów przeciw 
                                       3 głosy  wstrzymujące się  

 
 Głosowanie nad projektem uchwały wraz z wnioskiem: 13 głosów za 
                                            1 głosów przeciw 
                                   1 głosów wstrzymujących się  

 
 h ) zmiany uchwały o przystąpieniu do sporządzenia zmiany ,,Zmiany Studium  
         uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Stryków”  
 

 Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że przedkładany projekt uchwały 
posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji RM i został przesłany radnym w terminie 
zgodnym ze Statutem. 
Bez dyskusji nad projektem uchwały. 
 

   Głosowanie nad projektem uchwały: 15 głosów za 
                                       0 głosów przeciw 
                              0 głosów wstrzymujących się  

 
         i)   zmieniająca uchwałę Nr XXVI/183/2008 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 31  
              października 2008 r. w sprawie ustalenia dziennych stawek opłaty targowej,  
              sposobu poboru tych opłat w drodze inkasa oraz określenia inkasenta i   
              wysokości wynagrodzenia za inkaso; 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że przedkładany projekt uchwały posiada 
pozytywną opinię merytorycznej Komisji RM i został przesłany radnym w terminie zgodnym 
ze Statutem. 
Dyskusja: 
Radny Wojciech Cichosz poprosił o przybliżenie, w jakich sytuacjach chodzi o te 50 groszy? 
Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza M-G Stryków wyjaśniła: w podjętej przez Radę 
uchwale  w dniu 31 października 2008 r.  były wymienione stawki opłat za zwierzęta , ale 
zapomnieliśmy o małych zwierzętach np.  króliki , drób. Regionalna Izba zwróciła nam 
uwagę na ten błąd i dzisiejsza uchwała jest naprawieniem tego błędu. 
 

   Głosowanie nad projektem uchwały     : 15 głosów za 
                                             0 głosów przeciw 
                                     0 głosów wstrzymujących się  
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         j) zmieniająca uchwałę Nr XIX/135/2008 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 27  
               marca 2008 r. w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących  
               ustalenia oraz zniesienia urzędowych nazw niektórych miejscowości położonych  
               na terenie Miasta Stryków i Gminy Stryków z mieszkańcami tych miejscowości  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że przedkładany projekt uchwały posiada 
pozytywną opinię merytorycznej Komisji RM i został przesłany radnym w terminie zgodnym 
ze Statutem. 
Bez dyskusji nad projektem uchwały. 
 

   Głosowanie nad projektem uchwały     : 15 głosów za 
                                             0 głosów przeciw 
                                     0 głosów wstrzymujących się  

 
     k) w sprawie wyrażenia opinii do projektu uchwały  Sejmiku  Województwa  
             Łódzkiego  w sprawie ograniczenia działalności Wojewódzkiego Szpitala   
             Specjalistycznego im.  Marii Skłodowskiej-Curie w Zgierzu ; 
 
 Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że przedkładany projekt uchwały 
posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji RM. 
Pani Anna Sasin Sekretarz M-G Stryków poinformowała , że projekt uchwały jest 
przygotowany zgodnie z pismem Zarządu Województwa Łódzkiego w sprawie likwidacji w 
strukturze szpitala Wojewódzkiego w Zgierzu oddziału ortopedii onkologicznej .Oddział 
ortopedii onkologicznej nie rozpoczął działalności od 14 września roku 2006. Uchwała 
podejmowana jest w celu uporządkowania struktury szpitala wojewódzkiego i dostosowania 
jej do stanu faktycznego. Po likwidacji tego oddziału świadczenie usług medycznych  w tym 
zakresie przejmie  szpital im. Kopernika w Łodzi. 
 

   Głosowanie nad projektem uchwały     : 13 głosów za 
                                             0 głosów przeciw 
                                     2 głosy  wstrzymujące się  

 
        l) w sprawie wyrażenia opinii do projektu uchwały  Sejmiku  Województwa  
           Łódzkiego w sprawie ograniczenia działalności Wojewódzkiego Szpitala   
           Specjalistycznego im.   Marii Skłodowskiej-Curie w Zgierzu ; 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że przedkładany projekt uchwały posiada 
pozytywną opinię merytorycznej Komisji RM. 
Pani Anna Sasin Sekretarz M-G Stryków poinformowała , że projekt uchwały jest 
przygotowany zgodnie z pismem Zarządu Województwa Łódzkiego w sprawie likwidacji w 
strukturze szpitala Wojewódzkiego w Zgierzu Poradni Dermatologiczno-Wenerologicznej . 
Uchwała podejmowana jest w celu uporządkowania struktury szpitala wojewódzkiego i 
dostosowania jej do stanu faktycznego. Po likwidacji tej poradni  świadczenie usług 
medycznych w tym zakresie  przejmie  szpital im. Biegańskiego  w Łodzi. 
 

   Głosowanie nad projektem uchwały     : 11 głosów za 
                                             0 głosów przeciw 
                                     4 głosy  wstrzymujące się  
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       ł) w sprawie przyjęcia ,,Programu współpracy Gminy  Stryków z organizacjami  
           pozarządowymi oraz innymi podmiotami  prowadzącymi działalność pożytku  
           publicznego na rok 2009 ; 
 
 Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że przedkładany projekt uchwały 
posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji RM. 
Pani Anna Sasin Sekretarz M-G Stryków  poinformowała , że jest to program współpracy z 
organizacjami pozarządowymi , uchwalany na każdy rok. W obecnym projekcie są dokładniej 
sprecyzowane kierunki działania  .W pkt. 3 w zakresie upowszechniania  kultury fizycznej i 
sportu dodane zostały  dwa punkty : nr 6 i nr 7. 
Dyskusja : 
 
Radny Grzegorz Kuna wnioskował , aby w pkt 3 ppkt 3  dodać  zapis ,,sporty walki ” 
tym bardziej , że w roku ubiegłym  taki zapis również przyjmowaliśmy. Powinniśmy więc 
być konsekwentni. 

       Głosowanie nad wnioskiem     : 15 głosów za 
                                             0 głosów przeciw 
                                     0 głosów wstrzymujących się  

 
 

   Głosowanie nad projektem uchwały     : 15 głosów za 
                                             0 głosów przeciw 
                                     0 głosów wstrzymujących się  

 
 Ad.10. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Radny Witold Śliwkiewicz pytał: 
1) czy za długi ZOZ-u  będzie odpowiadał ZOZ tzw. lecznictwo otwarte ?Z prasy 
dowiedziałem się , że długi będą obciążać lecznictwo otwarte? 
2) kto stoi za licytacją szpitala  w Głownie ? 
3) czy  będzie finansowany oddział wewnętrzny szpitala w Głownie z NFZ? W prasie 
było napisane , że dyrektor Narodowego Funduszu stracił zaufanie do dyrektora szpitala , 
to może nie dać pieniędzy  na podpisanie kontraktu. 
Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków odpowiedział : 
1) długi nie dotyczą naszej Gminy , ponieważ organem prowadzącym dla ZOZ jest miasto 
Głowno. Jeżeli byśmy utworzyli własny ZOZ to będziemy dla niego organem 
założycielskim i możemy odpowiadać od momentu założenia . 
2) trudno mi powiedzieć kto za tym stoi , jeżeli zaś chodzi o kontrakt , to termin został 
przedłużony do 19 grudnia 2008 r. Jeżeli nie będzie podpisany do tego czasu na rok 
przyszły kontrakt na te usługi , które były do tej pory to szkoła , która jest zainteresowana  
przejęciem odchodzi i nie ma działalności. Warunkiem zmiany funkcjonowania 
polegającej na przejęciu przez szkołę jest to , że będzie pełny kontrakt. Nie jesteśmy 
zaangażowani głęboko w te negocjacje , tyle wiemy na dzień dzisiejszy ile przekazał Pan 
Migdałek. 
Radny Czesław Polit  zwrócił się do radnego Migdałka : szpital posiada warunki , aby 
prowadzić działalność oddziału wewnętrznego: są lekarze , jest personel pomocniczy , 
kontrakt został zawieszony , którego narodowy fundusz nie chce odwiesić .Jakie podają 
powody nie odwieszenia ?  
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Radny Józef Migdałek  powiedział , że padło takie stwierdzenie z ust dyrektora szpitala , 
że komuś zależy na tym , aby nie odwiesić kontraktu na ten rok , ale nie chcę o tym 
mówić. Do 19 grudnia czekamy , że kontrakt zostanie podpisany. Umowa przekazania na 
25 lat jest umową wstępną jeżeli zostaną spełnione odpowiednie  warunki . 
Radny Mirosław Kucharski  
Powiedział, że orientuje się trochę na temat rozmów z narodowym funduszem i chce 
poinformować , jak się rozmawia z narodowym funduszem: był określony termin i na 
dwie godziny przed zakończeniem tego terminu przyszedł mail w formie telefonogramu , 
że termin jest nieaktualny – bez żadnego komentarza , bez uzasadnienia  i zostaje 
przedłużony do lutego przyszłego roku. Nie ważne , że w każdym zozie , w każdym 
ośrodku pracowało wiele  osób , bo to jest przygotowanie odpowiednich  dużych 
dokumentacji , aby podpisać taki kontrakt , nie jest to istotne ,że ta dokumentacja , gotowa  
, przygotowana pójdzie do kosza .Narodowy fundusz się z takimi sprawami nie liczy , 
odwołuje nie podając przyczyny. Współczuję SP ZOZ w Głownie , ponieważ jest tak 
samo  w trudnej sytuacji jak każdy z nas. Jeżeli chodzi o kontrakty to zostały aneksem 
przedłużone do lutego 2009 r. , czyli ci co mieli  kontrakty na świadczenie usług 
,narodowy fundusz przedłużył  do końca lutego i otwieranie nowych ofert będzie w lutym 
2009 r. tak jest w przypadku lecznictwa otwartego .Nie wiem jak jest w przypadku 
szpitali. 
Radny Zbigniew Kos pytał: 
1) czy dotarł do Urzędu protokół z pomiarów hałasu na autostradzie A 2 ?Kilka miesięcy 
temu Generalna Dyrekcja  zobowiązała się do pomiaru hałasu  i pomiar taki był robiony. 
Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków odpowiedział , że nie ma w Urzędzie 
wyników takich pomiarów w związku z tym wystąpi do Generalnej Dyrekcji o 
przekazanie .Skutkiem wyników tych badań miało być stawianie ekranów w 
odpowiednich miejscach .  
Radny Mirosław Kucharski  
1)  zwrócił się do Przewodniczącego Rady o poinformowanie na jakim etapie jest sprawa 
doniesienia jakie przewodniczący  składał na postępowanie Pana Bogdana Walczaka 
oczywiście z upoważnienia większości radnych  ; 
2) w lipcu tego roku w ministerstwie transportu była wyłożona  jakby studium do budowy 
kolei , tej która przebiega przez naszą gminę . Jako radni nie wiedzieliśmy , że studium 
jest wyłożone , podejrzewam , że z urzędu też nikt nie zainteresował się tym planem i 
zmianami które są tam wrysowane . 
Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków odpowiedział na drugi problem 
przedstawiony przez radnego Kucharskiego : 
- ci radni , których to szczególnie dotyczy  - otóż  było spotkanie związane z budową trasy 
kolejowej  znają ten problem , propozycja przedstawiona przez projektantów stanowiła , 
że wszystkie przejazdy na terenie gminy Stryków będą miały podniesiony standard , a 
dwa mają być zlikwidowane – jeden w Bratoszewicach drugi na Wyskokach. Ja nie 
wyraziłem zgody likwidację jakiegokolwiek przejazdu kolejowego w przebiegu trasy na 
terenie gminy Stryków . 
Radny Kucharski powiedział , że to nie o tą kolej chodzi , to chodzi o szybką kolej , a 
była informacja na stronie internetowej ministerstwa , teraz jest już z temat zamknięty , 
ponieważ wyłożenie już było i każda z gmin mogła się z nim zapoznać i wypowiedzieć. 
Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków powiedział , że nie mieliśmy takiej 
informacji. 
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Przewodniczący Rady Paweł Kasica odpowiedział : na złożone  doniesienie do 
prokuratury  została wydana odmowa wszczęcia postępowania , zostało złożone zażalenie 
na postanowienie i odmowa z prokuratury , że Rada nie jest stroną przy składaniu 
zażalenia .  
Radny Witold  Śliwkiewicz  mówił o tym , że na terenie  Gminy działa stowarzyszenie , 
które zajmuje się przekazywaniem żywności , jednak informacja o takich akcjach słabo 
funkcjonuje. Czy Pan Burmistrz ma wpływ na to, aby rozszerzyć tą informację, bo nie 
wiedzą o tym na przykład mieszkańcy Woli Błędowej, Kalinowa, Bratoszewic, Wyskok i 
Rokitnicy? Jeżeli byłby to miesiąc czy dwa to bym o tym nie mówił, ale sytuacja taka 
trwa od roku. Rozmawiałem już z opieką społeczną, ale pani kierownik mówi, że to nie 
jest w jej gestii, stowarzyszenie mówi, że to w gestii opieki społecznej. Chyba radni mają 
jakiś wpływ na to.  
Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków odpowiedział, że musi to być dobra 
wola stowarzyszenia i do dyspozycji stowarzyszenia jest podział tej żywności. Gmina 
wspomaga stowarzyszenie w wykaz osób do udzielania takiej pomocy. Nie mamy 
bezpośredniego wpływu na to, aby ingerować w działanie stowarzyszenia, które 
społecznie, dobrowolnie, poświęcając swój czas organizuje dostawy żywności i je 
rozdysponowuje. Chętnie damy kontakt do stowarzyszenia i jeśli są takie miejsca gdzie 
nie ma tej informacji to w momencie rozdysponowania trzeba to rozpropagować. 
Radny Karol Lenart 
Może zawiodła informacja, ale taka informacja była przekazywana telefonicznie do 
sołtysów. Są sołtysi można ich zapytać. 
Pani Anna Sasin Sekretarz M-G Stryków uzupełniła wypowiedź Burmistrza i 
powiedziała, że jest po rozmowie z Panią Chojnacka z opieki społecznej i na prośbę pani 
kierownik miała rozmawiać ze stowarzyszeniem o przekazywanie takiej informacji o 
rozdawaniu żywności do opieki społecznej. 
 
 Ad. 11. Wolne wnioski i sprawy różne.  

  
Radny Mirosław Kucharki zgłosił wniosek do Komisji Uchwał i Wniosków powołanej na 
XXVIII sesji RM w sprawie wykreślenia obwodnicy południowej miasta Strykowa z 
planu zagospodarowania przestrzennego miasta Strykowa.  
Burmistrz odnosząc się do wniosku poinformował, że aby zmienić plan trzeba najpierw 
zmienić Studium uwarunkowań i kierunków rozwoju gminy Stryków, w związku z tym 
wniosek musi dotyczyć i studium i planu. 
Następnie głos zabrał Pan Bogdan Walczak – Przewodniczący Zarządu Osiedla Wschód 
zwrócił uwagę i odniósł się do spraw, które dotyczą Rady i funkcjonowania Gminy, odniósł 
się także do pytania, które zadał radny Kucharski i zaspokoił jego ciekawość i powiedział „nie 
jest to tak zupełnie Panie Przewodniczący, sądzę i przypuszczam, że Rada się zreflektuje, że 
ma coś do powiedzenia w tej sprawie, ale to już wola Rady nie moja, a szczególnie Komisji 
Rewizyjnej, jeśli chodzi o tę sprawę to ma on kilka wątków, o nich jest prowadzone w 
dalszym ciągu postępowanie, jest dalej prowadzona sprawa w sprawie skargi z dnia 2 czerwca 
2008r.” 
Pan Walczak zwrócił się do Burmistrz i mówił : „ …Panie Burmistrzu, Pan podpisał się, a 
dokładnie się Pan nie wczytał w moje zapytanie czy w sprawie firmy EXELANCE czy 
otrzymał Pan jakieś informacje, jakieś orzeczenia, odpowiedział Pan, że nie, a ja otrzymałem 
w tym samym czasie pismo z prokuratury zgierskiej z dnia 14 listopada 2008 r.”, następnie 
Pan Walczak zacytował treść pisma. Dalej Pan Walczak mówił:  „podejrzewam, że nie był  
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Pan w temacie lub nie chciał Pan być, w związku nie będę domagał się wyjaśnienia tej 
sprawy, ponieważ ta sprawa jest w toku i sięga coraz szersze kręgi i ja na tym poprzestanę, ale 
w zawiązku z tą skargą mam pytanie do pani mecenas - 11 lipca było sporządzone doniesienie 
do prokuratury o domniemaniu przestępstwa, czy jego treść merytoryczna była zgodna z 
uchwałą i z etyką pani zawodu, jaki pani wykonuje, i sprawa związana z tą skargą chciałbym, 
że pani sobie zanotowała i sięgnęła do materiałów źródłowych – wyrok NSA z 27 marca 1984 
r. II SA 106/84 ONSA 1984/1 poz. 33 OSP 1985 poz. 215 ”. Następnie pan Walczak 
zacytował treść orzeczenia NSA z 27 kwietnia 1984 r. II SA 106/84 ONSA 1984/1 poz. 33 
OSP. 1985 poz. 215. Pan Walczak dodatkowo poprosił na piśmie o odniesienie się do tego 
cytatu oraz czy wcześniejsze pisma są zgodne z orzeczeniem NSA.  
Pan Walczak odniósł się do zadanych pytań na piśmie skierowanych do Burmistrza: 

 
• Ul. Legionów i ul. Wczasowej – Pan Walczak zadał pytanie dotyczące 

uporządkowania ulicy po wykonaniu inwestycji, Pan Walczak otrzymał odpowiedź, że 
ul. Legionów – jej nawierzchnia będzie nowa, w piśmie dnia 13.11.2008 r. była 
informacja, że ulica nie była wyłączona z ruchu w momencie budowy autostrady A-1, 
a przecież ludzie płacili mandaty za wjazd na tę ulicę, było na niej ograniczenie ruchu, 
ponieważ stał znak zakaz wjazdu, Pan Walczak uważa, że odpowiedź, jaką otrzymał 
jest obraźliwa lub lekceważąca, ponieważ jest to droga publiczna i dotyczy 
wszystkich, także mieszkańców, pan Walczak poprosił o sprostowanie tej sprawy, bo 
ul. Legionów nie ma nic wspólnego z A-1, tylko z A-2, i takie było moje pytanie.  

• Pytanie dot. boiska ORLIK – Pan Walczak pytał jak będzie funkcjonował, na jakich 
zasadach, czy każdy będzie mógł wejść, czy będzie utworzony etat, czy jest 
zabezpieczenie w budżecie, jeśli będzie ogólnodostępny to, na jakich zasadach, jaka 
będzie organizacja tego obiektu w okresie zimowym.    

• Pytanie dot. nieruchomości – Pan Walczak powiedział, że z ustawy o 
nieruchomościach gminnych czy innych wynika, że gmina, która jest na etapie 
rozwoju powinna, ale nie musi gromadzić działki do ewentualnych inicjatyw i 
przedsięwzięć, pytanie Pana Walczaka dotyczyło działki nr 91/1 przy ul. Batorego w 
Strykowie (przy ZGKiM), w odpowiedzi było napisane, że działka w 1/3 jest działką 
prywatną, a pozostała część należy do związków wyznaniowych. Pan Walczak 
rozszerzył pytanie, – „dlaczego Panie Burmistrzu jest w posiadaniu tej działki, co robi 
Pan tam na tych działkach, że jest pan w posiadaniu tej działki i nie tylko tej, ale i 
innych, takie są informacje, dlaczego Pan blokuje te działki, gdzie mógłby powstać 
rozwój, po prostu pan jest w ich posiadaniu”.  

• Pan Walczak spytał radnych, jako mieszkaniec, dlaczego walczą o służbę zdrowia, a 
nie „dają złotówki na tę służbę zdrowia”, czy są to działania robione na pokaz dla 
prasy.  

 
Przewodniczący Rady podziękował Panu Walczakowi za wypowiedź , poinformował Pana 
Walczaka, że skończył się limit czasowy jego wypowiedzi i odebrał mu prawo dalszej 
wypowiedzi.  
Pan Walczak powiedział, że jest to naruszenie statutu i regulaminu.  
Burmistrz Andrzej Jankowski powiedział, że nie będzie się odnosił do pierwszej części 
wypowiedzi, w każdym przypadku posądzenia Burmistrza, o cokolwiek, Burmistrz będzie 
występował do odpowiednich organów, jeśli chodzi o boisko ORLIK, to będzie działał 
zgodnie z zasadami przyjętymi w całym kraju, będzie ogólnodostępny, co nie oznacza, że 
każdy i o każdej porze będzie mógł wejść na jego teren, będzie to zorganizowana forma tego  
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obiektu, będzie osoba odpowiedzialna, będą ustalone warunki korzystania, harmonogram 
zajęć, obiekt będzie maksymalnie wykorzystany, kto będzie się opiekował jeszcze nie 
wiadomo, do 15 grudnia 2008 r. będzie wiadomo, kto będzie zarządzał obiektem, 
finansowany będzie z budżetu gminy, zimą boisko będzie odśnieżane, w godzinach rannych z 
obiektu będą korzystać szkoły, po południu będzie to forma zorganizowana według 
ustalonego harmonogramu.  
Pani Iwona Urban radca prawny Urzędu poinformowała Pana Walczaka, że nie ona pisała 
zawiadomienie do prokuratury, tylko pani mecenas Gwiazda, która zna zasady etyki radcy 
prawnego. Pani mecenas poprosiła pana Walczak, aby na piśmie odniósł się, jakiej sprawy 
dotyczy cytowanie orzeczenie NSA, poprosiła o precyzyjnie określenie żądania przez pana 
Walczaka, czego dokładnie Pan Walczak żąda.   
Radny Mirosław Kucharski powiedział, że miał okazje zapoznać się z orzeczeniem bardzo 
szczegółowo, bo Pan Walczak udostępnił jego treść radnemu Kucharskiemu, sprawa dotyczy 
podobnej sytuacji, jaka miała miejsce tu na naszym terenie, gdzie np. „Jan Kowalski jest 
Burmistrzem, a jego członek rodziny jest w związku prawnym – umowa o pracę jest również 
związkiem prawnym z podmiotem, w stosunku, do którego są podejmowane decyzje 
administracyjne, to Pan Kowalski nie może, ani żadna osoba wskazana przez pana 
Kowalskiego, czyli wice burmistrz i nikt inny nie może podejmować decyzji administracyjnej 
w sprawie tego podmiotu”, decyzja musi być usunięta, z mocy prawa jest nieważna. Radny 
skomentował wyrok w takim sensie, w jakim go zrozumiał. 
Pani Urban poinformowała, że ogólna zasada jest taka, że o wyłączeniu organu mówi się w 
przypadku załatwiania własnych spraw i członków swojej rodziny najbliższej – burmistrz 
wyłącza się z takich spraw, jeśli chodzi o kwestie podatkowe, zeznania podatkowe, 
majątkowe, sprawy dotyczące typowo tam, gdzie musi sam podpisać decyzje dla członka 
swojej rodziny, natomiast w pozostałych kwestiach …, w orzeczeniu chodzi o zupełnie inny 
stan faktyczny, trzeba zwrócić uwagę na to, że orzeczenia są orzekane w indywidualnych 
sprawach faktycznych, tam, gdzie te stany faktyczne mogą być różne, kwestie dowodowe 
mogą być różne i orzeczenie nie musi być przyjmowane w toku postępowania do wszystkich  
spraw, bo każda sprawa inna. Tak należy to interpretować.  Pani mecenas jeszcze raz zwróciła 
się do pana Walczaka o precyzyjnie określenie żądania, – w jakiej konkretnie sytuacji 
orzeczenie winno być zastosowane, nr tego orzeczenia.   
Radny Kucharski powiedział, że w tej sprawie toczy się postępowanie w Samorządowym 
Kolegium Odwoławczym, poprosił o skomentowanie tej sprawy przez panią mecenas i 
powiedziała, jakie są orzeczenia w sprawie tej firmy i tych związanych z ta firmą, dokumenty 
są w SKO, chodzi o firmę Exelance i decyzji podjętych przez władze.   
Pani mecenas poinformowała, że nie zna tej sprawy.  
Pan Walczak zwrócił się do pani mecenas i mówił, że doniesienie i jego treść merytoryczna 
mijała się z prawdą, musi to rozpatrzeć Naczelna Rada Adwokatów, dlatego Pan Walczak 
pytał, kto pisał to doniesienie, aby niewinnie kogoś nie posądzić, Pan Walczak przypuszcza, 
że druga pani mecenas nie znała sprawy dokładnie, bo nie była na Komisji rewizyjnej, a 
orzeczenie to bardzo ważna sprawa, kpa nie może się odnosić się do jednostkowych spraw, 
kpa określa, kto i kiedy powinien być wyłączony z wydawania decyzji, pan Walczak chciał 
odpowiedź, dlaczego w otrzymanej przez niego odpowiedzi powoływano się na treść 
Regulaminu Urzędu, który mówi, że pani wice burmistrz jest uprawniona do wydawania 
wszystkich decyzji, które zleci jej burmistrz, otóż to jest nie prawda. Pan Walczak powiedział, 
że nie ma swobodnej wypowiedzi, „jest poganiany”, więc mówił w dużym skrócie, pan 
Walczak mówił, że Przewodniczącego i Burmistrza inne instytucje przywołały już do 
porządku, jak np. z terminami, przypomniał zadane pytanie czy Rada ma coś do powiedzenia,  
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na dniach się wyjaśni, bo sprawa się nie zakończyła, ona się rozpoczyna, proponuje Komisji 
Rewizyjnej zastanowić się nad następnym postępowaniem w stosunku do obywateli.  
Burmistrz odnosząc się do wypowiedzi pana Walczaka powiedział, że jego majątek zawarty 
jest w oświadczeniu majątkowym złożonym zgodnie z prawdą, które znajduje się na stronie 
internetowej, jeżeli ktoś znajdzie jakiś majątek Burmistrza to może go wziąć – powiedział 
Burmistrz. Burmistrz zwrócił się do pana Walczaka, że mówi o rzeczach niezrozumiałych, o 
których nikt nic nie wie, Burmistrz nie wie, o jakie sprawy chodzi.  
Radny Witold Śliwkiewicz odniósł się do wypowiedzi pana Walczaka dot. służby zdrowia, 
Urząd płaci za wodę, prąd, służba zdrowia jest zadłużona w ZGKiM na ok. 20 tys. złotych, to 
więcej niż złotówka. Radny zaproponował, aby zaprosić prezesa Izby Adwokackiej, żeby  
rozstrzygnął sporną sprawę. Radny pytał, kto ma podpisywać decyzje, jeśli nie burmistrz i 
zastępca.  
Radny Grzegorz Kuna zwrócił się do Burmistrza i powiedział, ze czeka nas referendum, 
skoro Przewodniczący Osiedla i radny Mirosław Kucharski uważają, że wszystko, co robi 
Burmistrz i Rada jest złe, jeżeli jesteśmy niedobrzy to trzeba poszukać odpowiedniej liczy 
osób i odwołać Burmistrza i Radę. Następnie radny wrócił do sesji z dnia 28 września, na 
której nie miał możliwości skomentowania wypowiedzi radnego Kucharskiego dotyczącej 
swojej  osoby . Następnie radny Kuna odczytał cytat z protokołu z tej sesji i powiedział, że 
kto inny napisał „Robinsona Crusoe” i kto inny napisał „W pustyni i w puszczy”, to jest 
podstawowa różnica, radny zacytował Jarosława Iwaszkiewicza „powiedz mi jakie masz w 
domu ksiązki,  a powiem ci, kim jesteś”, radny poprosił, aby  cytować tak jak trzeba.  
 

 Ad.12. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków.  
 
Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków radny  Wojciech Cichosz odczytał wnioski 
przyjęte do protokołu:  

1.  Wykreślenie ze studium i z planu miasta Strykowa przebiegu obwodnicy tzw. 
południowej. 

Dyskusja : 
Radny Czesław Polit 
 Zabrał głos jako przewodniczący Komisji Rolnictwa … i powiedział , że Komisja 
zajmowała się ta sprawa na swoich dwóch posiedzenia : w dniu 16 kwietnia 2008 r.i po 
szerokiej dyskusji  w głosowaniu uznała , że zasadne jest podtrzymanie budowy obwodnicy 
południowej ( 5 głosów za  przy jednym głosie wstrzymującym się) .W dniu 29 lipca 2008 r. 
wniosek wypracowany w dniu 16 kwietnia b.r. został jednogłośnie podtrzymany. 
Radny Mirosław Kucharski – wnioskodawca 
Wyjaśnił , dlaczego upiera się , aby uzyskać taką decyzję – ponieważ taka jest procedura , aby 
wejść na drogę sądową z gminą trzeba mieć absolutnie wyczerpaną drogę na poziomie gminy 
i musi być decyzja Rady. Radny podkreślił , że nie neguje faktu , że obwodnica jest potrzebna 
, bo ona jak każda ulica w mieście by się przydała  tylko  kiedy będzie wybudowana ?Czy w 
ogóle będzie wybudowana ?Właściciele tych gruntów są zawieszeni w próżni. Jeżeli rada 
podejmuje to musi wziąć za to odpowiedzialność , za ta swoją decyzję .Innej drogi nie ma 
.Jeżeli podtrzymacie państwo decyzje o utrzymaniu tego planu i tej obwodnicy , bardzo 
proszę, ale miejcie świadomość , że w którymś momencie będzie droga sądowa i ktoś tam 
wystąpi o odszkodowanie za zajmowane grunty prywatne. 
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Radny Włodzimierz Grochocki  
Zwrócił się do radnego Kucharskiego i powiedział , że to , że się należy jakieś odszkodowanie 
za zajęty grunt nie ulega wątpliwości , ale trzeba o to odszkodowanie wystąpić i wielu z tych 
mieszkańców , którzy są na tej liście gdyby nie pan oni by o to nie występowali.,, Pan chce 
ugrać tutaj swój interes” .Radny powiedział , że według niego radny Kucharski działa na 
szkodę gminy , bo …,, chce pan od gminy odszkodowanie z budżetu , będzie pan dobrze 
sytuowany a ziemia będzie dalej leżała .Przy okazji inni mieszkańcy , którym pan otworzył 
oczy – nie neguję tego – to jest ich prawo  też będą chcieli skorzystać z tej ścieżki , którą pan 
tu przeciera.A to dla gminy może skończyć się budżetowym krachem .Jakie stanowisko pan  
zajmie – czy jako radny będzie pan działał dla dobra gminy , czy jako pan Kucharski będzie 
pan ciągnął pieniądze z gminy?” 
Radny Mirosław Kucharski 
 Odniósł się do wypowiedzi radnego Grochockiego i powiedział , że rozumie , że jest 
to prywatne zdanie radnego Grochockiego do czego ma prawo. Podkreślił , że oczywiście jest 
radnym Rady Miasta i Gminy w Strykowie , ale to nie tylko dotyczy jego działki i dodał ,,… 
pan tak nie mówi bo nikt pana nie uprawnił do tego nawet z tych osób podpisanych tam na tej 
liście , że ci ludzie są bardzo zadowoleni, że przebiega przez ich grunty obwodnica. Każdy 
bez wyjątku jest nie zadowolony. Tak samo jak każdy jest nie zadowolony , przez którego 
przebiega planowana  szybka kolej , która być może też nigdy nie powstanie. Czy pan panie 
Grzegorzu jest zadowolony? Być może Rzeczywiście jestem pierwszym , który przeciera 
drogę .Ja pierwszy nie wystąpię o odszkodowanie .Ktoś na pewno pierwszy wystąpi o 
odszkodowanie i wtedy stanie się to nie precedensem , ale początkiem drogi o 
odszkodowanie” . 
Radny Grzegorz Kuna 
 powiedział , że temat ten jest o tyle ciekawy bo wiąże się z wieloma inwestycjami poza 
gminnymi , na które rada  nie mamy wpływu. Radny nawiązał – na swoim przykładzie – do 
pierwszych projektów  autostrady A 2 . pomijając ,,olimpijkę” z lat siedemdziesiątych  to 
najpóźniej był rok 1994 bo to był plan zagospodarowania gminy , który został unieważniony 
przez wojewodę. Wykup gruntów pod autostradę za czasów pana wojewody Pęczaka  nastąpił 
w latach 1996-1997. W bardzo wielu przypadkach grunty te były wywłaszczane na zasadzie 
spec ustawy. Poza miastem Strykowem wtedy różnica była co najmniej 5-cio , 6-cio krotna w 
wycenie .Grunty znajdujące się na terenie gminy były szacowane od 60 groszy do 1,80 zł.  
Na terenie miasta Strykowa od 4,80 zł do 6,00 zł. Gdyby to porównać od lat 
siedemdziesiątych – bo to były początki – do roku 2008 , kiedy zostanie uruchomiony 
odcinek A 2 w kierunku do drogi Nr 14 to łatwo policzyć ile to jest lat. Nie jestem 
zadowolony z tej szybkiej kolei bo nikt nie będzie zadowolony , a tak się składa , że z mojej 
działki pod szybką kolej poszłoby wtedy 2,5 ha gruntu z działki 6 ha. 
 
Radny Mirosław Kucharski stwierdził , że stanowi to 30 % a z jego działki zajęte jest 70 %. 
Radny Grzegorz Kuna  kontynuował: 
,, czy zauważyli państwo , że ja w  swoich wypowiedziach  żądam jakiegoś odszkodowania 
od gminy  ? Nie , ja tylko słuchając różnych politycznych wypowiedzi ministrów itd. 
chciałbym wiedzieć  czy to będzie .Nic innego. Ja zwracałem już uwagę na to przy spotkaniu 
z panem posłem Duninem , bo nic by nigdy nie wybudowano gdyby nie zajmowano 
prywatnych gruntów i z tym nie ma co dyskutować. Posiadam studium wykonalności 
szybkich kolei z 2005 roku i jak słucham wypowiedzi  posła Grabarczyka , który będzie robił 
następne studium ... to jest niepoważne”. Radny zwrócił się do radnego Kucharskiego i 
stwierdził , że ten z góry zakłada , że się nie da tego zrobić. ,, Jest na sali szanowny kolega ,  
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który walczy z generalna dyrekcja o odszkodowania .Dlaczego walczy ? Bo ruch w Strykowie 
jest przez główną ulicę , bo nie może być inaczej ”. 
Pan Bogdan Walczak odpowiedział , że walczy o to , aby drugi raz nie było takiej głupoty. 
Radny Grzegorz Kuna   
Aby wyprowadzić ruch ze Strykowa to nie po to ktoś wrysował i walczył o tą obwodnicę  
żebyśmy dzisiaj lekkim ruchem ją wykreślali. Sytuacja podobna do tej jak kiedyś 
zlikwidowano kilka małych szkół i zrobiono to szybko. Tylko później one nie wróciły już i 
nie wrócą . To jest porównywalny przykład. Jeśli kolega chce iść na drogę sądową to proszę 
bardzo , ale ja będę ostatnim , który podpisze się za tym żeby ta obwodnicę wykreślić. Dobrze 
byłoby, aby określono w czasie kiedy może nastąpić realizacja drogi. Wiadomo , że do 2013  
roku  nie będzie .Nie wiadomo czy po 2013 r .nie znajdzie się .Być może opcja się zmieni i 
może wcześniej rozpoczną się jakieś prace projektowe. Duże zaangażowanie w 
przygotowania mające na celu budowę obwodnicy północnej i rady i Burmistrza , ale 
obwodnica północna nie rozwiąże  problemów miasta w 100 %.Być może nie jestem 
uprawniony do wypowiedzi w sprawie miasta , ale skoro jestem radnym rady Miejskiej w 
Strykowie to jestem tak samo zainteresowany , żeby w tym mieście było inaczej. Nie 
chciałbym , aby ul. Targowa była drugim szlakiem komunikacyjnym  bo wspomnicie moje 
słowa , że dzisiaj wybudowanie słynnego by pasa , obwodnicy i jeszcze jak to można nazwać 
, to jest totalna bzdura bo jeśli spowoduje to  zmniejszenie ruchu w Strykowie to będzie w 
granicach 30%  bo nie ma zjazdu na drogę 708 .I to jest cały problem. Z ronda w Sosnowcu i 
od strony Rokitnicy będą samochody musiały jechać przez Stryków na 708. Czy Stryków na 
tym zyska? Tylko można rozładować ruch poprzez budowę obwodnicy .Będę szczęśliwy jak 
powstanie pełny pierścień wokół Strykowa i wtedy sprawy Strykowa uregulują się .  
 

         Głosowanie nad wnioskiem     :     1 głos za 
                                                12 głosów przeciw 
                                        2 głosy  wstrzymujące  się  
Wniosek nie uzyskał większości . 

 
2. Wystąpić do GDDKiA  o udostępnienie wyników badań poziomu hałasu na 

odcinku autostrady w miejscowości Swędów oraz o podjętych działaniach w celu 
niwelacji skutków hałasu( wnioskodawca radny Zbigniew Kos). 

 
     

       Głosowanie nad wnioskiem     : 15 głosów za 
                                             0 głosów przeciw 
                                     0 głosów wstrzymujących się  

 
3. Zwrócić się do Starostwa Powiatowego w Zgierzu o wymianę oznaczenia 

pionowego na drodze relacji Zelgoszcz -Swędów-Smolice oraz o ograniczenie 
prędkości poruszania się po jezdni ul. Sowińskiego do Smolic  - 40 km/h ( 
wnioskodawca radny Zbigniew Kos). 

      Głosowanie nad wnioskiem     : 15 głosów za 
                                             0 głosów przeciw 
                                     0 głosów wstrzymujących się  

4. Poinformować Radę Miejską o zakresie czynności Burmistrza i 
Wiceburmistrza ze wszystkimi zastrzeżeniami ( wnioskodawca radny Witold 
Śliwkiewicz). 

( wniosek odczytywany dwukrotnie ). 
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Pani Anna Sasin Sekretarz M-G wyjaśniła , że jest Regulamin Organizacyjny Urzędu 
Miasta – Gminy Stryków , który określa zakres odpowiedzialności i zadania dla 
Burmistrza i Zastępcy Burmistrza ( Sekretarz odczytała zakresy  dla w/w ).Regulamin 
wprowadzony Zarządzeniem Nr 115  Burmistrza w 2007 r.  jest również zamieszczony w 
BIP. Jest również zarządzenie Burmistrza w sprawie udzielenia kompetencji dla jego 
zastępcy. 
Radny Witold Śliwkiewicz 
Wyjaśnił , że chodziło mu o to , że jeżeli burmistrz nie mógł podpisać tej firmie , pani 
wiceburmistrz też , to kto mógł podpisać ?  
Radny Czesław Polit  
Pytał co stałoby się bez udzielenia kompetencji dla zastępcy  w przypadku np. 
nieobecności Burmistrza w pracy z powodu choroby? 
Po uzyskanych wyjaśnieniach Sekretarza M-G Stryków radny Śliwkiewicz wycofał swój 
wniosek. 
Przewodniczący KU i W radny Wojciech Cichosz poinformował o wykreśleniu z 
protokółu K U i W  wniosku radnego Śliwkiewicza. 
 

            Głosowanie nad przyjęciem protokołu     : 15 głosów za 
                                             0 głosów przeciw 
                                     0 głosów wstrzymujących się  

 Ad. 13. Zamknięcie obrad. 
 
 Przewodniczący zaprosił wszystkich radnych na uroczystą Wigilię Bożego Narodzenia  
w dniu 18.12.2008 r. o godz.14. 00 . 
 Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad XXVIII sesji Rady Miejskiej w Strykowie 
prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej dokonał zamknięcia sesji o godz. 13. 50. 
Protokołowała: 
Z. Kubiak  
E. Tomczak  
           
        Przewodniczący  
       Rady Miejskiej w Strykowie  
 
        Paweł Kasica  
 
 
 

 


